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I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål V

Vil ministeren kommentere og redegøre for, hvad regeringen agter af gøre i

forlængelse af Nationalbankens udmelding om, at ”De største banker kommer

tæt på bufferkrav i stresstest”?

Der henvises til Analyse nr. 5 fra Danmarks Nationalbank den 31. maj 2018

http://www.nationalbanken.dk/da/publikationer/Documents/2018/05/ANALY-

SE_De%20st%C3%B8rste%20banker%20kommer%20t%C3%A6t%20p

%C3%A5%20bufferkrav%20i%20stresstest.pdf

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S) og Thomas Jen-

sen (S).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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